

### Disclosure of Material Information

To: Bahrain Bourse; and  
: Dubai Financial Market

Ithmaar Holding B.S.C. would like to announce the following material information:

#### الإفصاح عن معلومات جوهرية

السادة / بورصة البحرين، و  
/ سوق دبي المالي

تعلن شركة الإِثْمَارُ الْقَابِضَةُ ش.م.ب. عن الإفصاح عن معلومات جوهرية المبين تفاصيلها أدناه:

Date	14 April 2025	التاريخ	14 ابريل 2025
Company Name	Ithmaar Holding B.S.C.	اسم الشركة	شركة الإِثْمَارُ الْقَابِضَةُ ش.م.ب.
Trading Code	ITHMR	رمز التداول	ITHMR
Subject	Termination of Discussions to Acquire Ithmaar's Financing and Investment Portfolios	الموضوع	إنهاء المناقشات للاستحواذ على محافظ شركة الإِثْمَارُ الْقَابِضَةُ للتمويل والاستثمار
Information	Ithmaar Holding B.S.C. ("Ithmaar") and GFH Financial Group B.S.C. ("GFH") would like to update the shareholders that following preliminary due diligence and discussions, both parties have mutually agreed to terminate the discussions as the requirements for the execution of the acquisition of Ithmaar's financing and investment portfolios have not been met.	المعلومة	تود شركة الإِثْمَارُ الْقَابِضَةُ ش.م.ب. (ويشار إليها بـ "الإِثْمَارُ") ومجموعة جي إف إتش المالية ش.م.ب. (ويشار إليها بـ "جي إف إتش") إعلام السادة المساهمين بأنه وبعد إجراء البحوث والمناقشات الأولية، تم الاتفاق المتبادل بين الطرفين بقرارهما بعدم مواصلة مساعديهما لإتمام صفقة الاستحواذ على محافظ الإِثْمَارُ التمويلية والاستثمارية وذلك لعدم استيفاء متطلبات إتمام الصفقة
Expected Financial Impact	Not applicable	التأثير المالي المتوقع	لا ينطبق.

<b>Previous relevant disclosures (if any)</b>	<p>24 December 2024 - Update on the Progress of the Discussions to Acquire Ithmaar's Financing and Investment Portfolios.</p> <p>24 November 2024 - Update on the Progress of the Discussions to Acquire Ithmaar's Financing and Investment Portfolios.</p> <p>20 October 2024 - Update on the Progress of the Discussions to Acquire Ithmaar's Financing and Investment Portfolios.</p> <p>19 September 2024 - Update on the Progress of the Discussions to Acquire Ithmaar's Financing and Investment Portfolios.</p> <p>6 June 2024 - Update on the Progress of the Discussions to Acquire Ithmaar's Financing and Investment Portfolios.</p> <p>6 May 2024 - Update on the Progress of the Discussions to Acquire Ithmaar's Financing and Investment Portfolios.</p> <p>7 April 2024 - Update on the Progress of the Discussions to Acquire Ithmaar's Financing and Investment Portfolios.</p> <p>6 March 2024 - Discussions to Acquire Ithmaar's Financing and Investment Portfolios.</p>	<p>24 ديسمبر 2024 – الإعلان عن التطورات بشأن المحادثات المتعلقة بالاستحواذ على محفظة الإثمار للتمويل والاستثمار.</p> <p>24 نوفمبر 2024 – الإعلان عن التطورات بشأن المحادثات المتعلقة بالاستحواذ على محفظة الإثمار للتمويل والاستثمار.</p> <p>20 أكتوبر 2024 – الإعلان عن التطورات بشأن المحادثات المتعلقة بالاستحواذ على محفظة الإثمار للتمويل والاستثمار.</p> <p>19 سبتمبر 2024 – الإعلان عن التطورات بشأن المحادثات المتعلقة بالاستحواذ على محفظة الإثمار للتمويل والاستثمار.</p> <p>6 يونيو 2024 – الإعلان عن التطورات بشأن المحادثات المتعلقة بالاستحواذ على محفظة الإثمار للتمويل والاستثمار.</p> <p>6 مايو 2024 – الإعلان عن التطورات بشأن المحادثات المتعلقة بالاستحواذ على محفظة الإثمار للتمويل والاستثمار.</p> <p>7 أبريل 2024 – الإعلان عن التطورات بشأن المحادثات المتعلقة بالاستحواذ على محفظة الإثمار للتمويل والاستثمار.</p> <p>6 مارس 2024 - إجراء محادثات للإستحواذ على محفظة إثمار للتمويل والاستثمار.</p>	<b>إفصاحات سابقة ذات صلة (إن وجدت)</b>

Name	Saqib Mustafa	ثاقب مصطفى	الاسم
Title	Authorized signatory	توقيع مخول	المسئى الوظيفي
<b>Company Seal</b>		<b>Signature</b>	
			